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ADVIES Financiële aanvragen inzake veiligheid Oost-Nederland vanaf 2019 
 

Aan : Voorzitters DVO’s Oost-Nederland, leden Stuurgroep RIEC 
cc. : Leden Bestuurlijke Begeleidingsgroep VNONL 
Van :  Onno van Veldhuizen (voorzitter Bestuurlijke Begeleidingsgroep) 
Steller : Violette van Heek, Herman Meuleman 
Datum :  15 november 2018 

 

Advies namens de voorzitter Bestuurlijke Begeleidingsgroep 

1. Zoeken naar een incidentele financiële oplossing voor het jaar 2019 m.b.t. de 
gevraagde verhoging van de financiële bijdrage aan het RIEC.  

2. Uitstellen van besluitvorming in de DVO’s tot begin 2019 over: 
a) de gevraagde verhoging van de financiële bijdrage aan het RIEC voor de jaren 

2020 en verder, en  
b) de nog te vragen financiële bijdrage per 2020 aan het Veiligheidsnetwerk 

(VNONL);  
3. Zoveel mogelijk gewogen en integraal beoordelen van en besluiten over de 

gevraagde financiële bijdragen in de DVO’s van het eerste kwartaal van 2019. 
 

Kennis te nemen van 

 De wens van het RIEC Oost-Nederland om de jaarlijkse bijdrage per 2019 te 
verhogen.  
Hiertoe is een aantal ambities geformuleerd, variërend van een verhoging van 5 tot 
15 cent p/inw. Een verhoging van 5 cent p/inw compenseert de loon- en 
prijsstijgingen van de afgelopen jaren en realiseert een deel van de vereiste 
cofinanciering. Door een verhoging van 8 cent p/inw kan geheel voldaan worden 
aan de cofinancieringseis. En met een verhoging van 10 of 15 cent p/inw kan het 
RIEC meer ambitie tonen; 

 De wens van het Veiligheidsnetwerk Oost-Nederland om per 2020 aan alle 
gemeenten een bijdrage van 5 cent p/inw. te gaan vragen.  
Het betreft de financiële ondergrens om het netwerk draaiend te kunnen houden. 
In geval van meer ambitie heeft dat uiteraard gevolgen voor deze bijdrage. De 
afgelopen twee jaar hebben de zeven grootste gemeenten van Oost-Nederland en 
de Veiligheidsregio Twente het veiligheidsnetwerk gefinancierd. 
Deze aanvraag zal begin 2019 op de agenda van de DVO’s staan samen met de 
Veiligheidsstrategie 2019-2022 en de Endterm Review 2015-2018; 

 Het streven om in die DVO’s eveneens concreet te kunnen maken wat de extra 
gelden voor de versterking van de aanpak van Ondermijning voor de gemeenten in 
Oost gaan betekenen;  

 Het streven om zoveel mogelijk eenzelfde besluit door de vijf DVO’s te laten nemen 
ten aanzien van de financiële aanvragen die gaan over heel Oost-Nederland;  

 Het standpunt van het DVO IJsselland van 6 november om: 
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a) als praktische oplossing vanaf 2019 in te stemmen met een verhoging van 8 cent 
p/inw aan het RIEC, en  

b) begin 2019 een inhoudelijke discussie te voeren over het ambitieniveau van het 
RIEC en de daarbij behorende gemeentelijke bijdrage; 

 Kennis te nemen van het standpunt van het DVO Gelderland Zuid van 8 november 
om: 
c) te kiezen voor een verhoging van 5 cent p/inw aan het RIEC, en 
d) over twee jaar een nieuwe afweging te maken. 

 

Aanleiding 

Op verschillende plekken in Oost-Nederland (bestuurlijk en ambtelijk) is de aanvraag van het 
RIEC besproken. De uitkomsten zijn grotendeels gelijkluidend en hebben als strekking: 

 dat er behoefte is aan meer inhoudelijke onderbouwing;  
 dat op bestuurlijk niveau eerst opiniërend over het verzoek gesproken moet 

worden en pas later besloten moet worden over de hoogte van de financiële 
bijdrage; 

 dat alle financiële aanvragen op het gebied van veiligheid op het niveau van Oost-
Nederland zoveel mogelijk in gezamenlijkheid aan de DVO’s moeten worden 
voorgelegd. 

 
Deze standpunten liggen in lijn met de wens van het RVO van oktober jl. om de financiële 
aanvragen zoveel mogelijk gezamenlijk ter besluitvorming voor te leggen.  
 

Doel van dit advies 

Doel is om in Oost-Nederland zo goed mogelijk te komen tot een gelijke, integrale afweging 
van en besluitvorming over de verschillende gevraagde financiële bijdragen op het gebied 
van veiligheid.  


